



Dr. Paul Allison, FCAHS, Professor, Faculty of Dental Medicine and Oral Health Sciences, McGill University

Dr. Allison is a dentist with specialist training in oral and maxillo-facial surgery and dental public health. He was Dean of the Faculty of Dentistry at McGill during 2008-18, President of the Association of Canadian Faculties of Dentistry during 2015-19, President of the Canadian Academy of Health Sciences during 2019-20 and on Governing Council of the Canadian Institutes of Health Research during 2018-21 and 2022-25. He chaired a Canadian Academy of Health Sciences report on *“Improving Access to oral health care for vulnerable people living in Canada”*

(<https://cahs-acss.ca/improving-access-to-oral-health-care-for-vulnerable-people-living-in-canada/>). He is currently a member of the Lancet Commission on Global Oral Health, a leader of a national research team for the oral health element of the Canadian Health Measures Survey cycle 7, and he co-chaired the development of the recently published National Oral Health Research Strategy (<https://cihr-irsc.gc.ca/e/52773.html>).

D^r Paul Allison, MACSS, professeur, Faculté de médecine dentaire et des sciences de la santé buccodentaire, Université McGill

Le D^r Allison est un dentiste spécialisé en chirurgie buccale et maxillo-faciale et en santé publique dentaire. Il a été doyen de la Faculté de médecine dentaire de l'Université McGill de 2008 à 2018, président de L'Association des facultés dentaires du Canada de 2015 à 2019, président de l'Académie canadienne des sciences de la santé de 2019 à 2020 et membre du conseil d'administration des Instituts de recherche en santé du Canada de 2018 à 2021 et de 2022 à 2025. Il a présidé un rapport de l'Académie canadienne des sciences de la santé intitulé « [Améliorer l'accès aux soins de santé bucco-dentaire pour les personnes vulnérables vivant au Canada](#) ». Il est actuellement membre de la Lancet Commission on Global Oral Health, chef d'une équipe de recherche nationale pour le volet santé bucco-dentaire du cycle 7 de l'Enquête canadienne sur les mesures de la santé, et il a coprésidé l'élaboration de la [Stratégie nationale de recherche sur la santé buccodentaire](#) qui vient d'être publiée.